
 

 

 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

 
8. juni 2022 

 
 

   Afbud: Kim, Maria, Steen, Juliane, Mille 

 
Pkt. 
 

 
Dagsorden Referat 

1.  
Godkendelse af referat fra mødet  
d.17. maj 2022 

Godkendt 

2.  Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3.  
Snackautomat  
 
Drøftelse og evt. beslutning 

Ønsket om en snackautomat kommer fra skolens ældste elevråd. 
Esben har undersøgt, hvad Arla kan tilbyde, nemlig en automat med Arla-produkter. 
Økonomisk forventes det at give et lille overskud. 
Emnet blev drøftet. Det vil være elevrådet, der skal passe automaten. 
Der er nul-dages opsigelse af automaten. 
Arla tilbyder at give os et input til, hvilke produkter der går godt. 
Det blev drøftet, hvor automaten kan placeres. Hvis den står på skoletorvet, kan også 
fritidsbrugerne bruge den. Hvis den står i overbygningsklyngen, vil den primært være til 
gavn for eleverne der.  
Forældre må derhjemme drøfte, hvor meget de ønsker, at deres barn bruger den. 
Beslutning: 
Vi prøver det af og sætter i første omgang automaten i overbygningen. 
Bestyrelsen skriver et indlæg til AULA til orientering forældrene. 
Snackautomaten forventes etableret i løbet af august/september. 
 

4.  
Farvel til de afgående medlemmer 
af bestyrelsen og velkommen til de 
nye 

Vi sagde farvel til: Jacob, Charlotte, Esben, Kim, Helle, Andy og Mille. 
Vi sagde goddag til: Jan, Line, Maria, Steen og Mette. 

5.  Konstituering af den nye Bestyrelse  

Valg af bestyrelsesformand: Jens Christian 
Valg af næstformand: Steen 
Valg af medlem til ØK: Line 
Valg af kontaktperson til Skole & Forældre: Juliane 

6.  
Mødedatoer for det kommende 
skoleår  

Oversigten blev udleveret og gennemgået. 

7.  Input til nyt fra Bestyrelsen 
Deadline den 20. i hver måned. Sendes til Inger. 
Juni: Jens Christian 

8.  Punkter til næste møder 

- Det at sidde i skolebestyrelsen 
- Underskrivelse af forretningsorden 
- Nyt fra skolebestyrelsen (rækkefølge) 
- Årshjulet 

9.  Evt.  Bestilling af bestyrelses-t-shirt. 


